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Protokoll nr 13
Styrelsemöte Naturskyddsföreningens Länsförbund  i Örebro län,
Organisations nummer 875001-8205 

Plats: Föreningarnas hus, Örebro, Tisdag den 18 april 2023. 

Kallade: Jan Greve,  Hanna Sjöberg, Henrik Werge, Gösta Hedlund, Sara Hillersberg,
ersättare Arno Wilting, Gunnel Zenk 
Deltagande på plats: Henrik Werge, Jan Greve, Hanna Sjöberg, 
Deltagande digitalt: Gösta Hedlund samt fr.o.m. ärende 10 Sara Hillersberg
Anmält förhinder: Gunnel Zenk,  Arno Wilting
Deltagande personal: David Johansson

1. Öppnande mötet. Henrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna

2. Val av mötesordförande. Till ordförande för mötet valdes Henrik.

3. Val av sekreterare för möte. Till sekreterare för möte valdes Gösta.
 

4. Val av protokolljusterare.  Till protokollsjusterare valdes Hanna

5. Godkännande av dagordning. 
Beslut: Dagordningen godkändes med några tillägg under övriga frågor.

6. Föregående protokoll. 
Beslut: Godkändes efter konstaterandet att protokoll från 20230222 märkt nr 2 skulle varit 
märkt med nr 11 och att protokoll från 20230402 märkt nr 13 skulle ha varit märkt nr 12.

7. Arbetsordning styrelsen. 
Beslut: Följande skrivningar arbetas in i arbetsordningen av sekreteraren:
1. Styrelsemöten ska hållas fysiskt på kansliet med möjlighet för för styrelsens medlemmar 
att även delta digitalt.
2. Om inget annat anges är mötesstart 17:30
3. Protokoll signeras digitalt via tjänsten ”min e-box”. Läggs in där av sekreteraren inom 5 
arbetsdagar från mötesdatum. Sekreteraren informerar justerare via e-post. Justerare 
informerar sekreterare när det är justerat. Sekreterare sänder protokollet via e-post till 
kommunikatör för publicering på hemsidan, kommunikatören ger en pappersutskrift för 
arkivering till administratören.

8. Studiefrämjandet
David J. rapporterade att det varit återkommande problem mellan kretsarna och 
Studiefrämjandet. Utgivna löften om stöd till kretsarna har ej infriats fullt ut.
Beslut: Kretsarna uppmanas att även pröva möjligheter att söka stöd från andra 
studieförbund. David J. får uppdraget att kommunicera detta till kretsstyrelserna.

9. Verksamhetsplanering.
David T. har beviljats förlängd tjänstledighet. Då hans pågående återvätningsprojekt är stort
med en budgetomslutning på 1,6 milj. så bedömer styrelsen det som viktigt att projektet ej 
stannar av.
Beslut: Henrik får i uppdrag att kontakta Jonas och undersöka om Jonas kan ta över 
projektet. Vid ett övertagande ska särskilt beaktas att överlämningen blir väl utförd så inte 
information tappas.

10. Datering av årshjulet. 
Beslut: David J. får i uppdrag att uppdatera årshjulet för 2023
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11.  Val av digital arbetsplattform
Beslut: Google drive ska vara den plattform där dokument hålls tillgängliga för styrelse och 
personal. Google meet ska användas för digitala möten. 

12. Ekonomisk rapport.
Jan informerade att det finns för närvarande närmare 5 milj. i likvida medel i kassan och är 
inte  i närtid några större utbetalningar utöver det löpande. 
Beslut: Jan får i uppdrag att inventera vilka möjligheter till miljöetiska placeringar, ex. 
Ekobanken, som finns och även kan ge en ränteintäkt. Placeringen får ej innebära någon 
ekonomisk risk. Ska återkomma med förslag i närtid. Beslut om placering tas på ett extra 
digitalt styrelsemöte.

13. Mötesplan. Kommande möten planerades enligt följande:
Beslut: Kommande styrelsemöten  24 maj, 23 augusti, 20 september, 18 oktober, 15 
november, 13 december.  Om inget annat meddelas 17:30, plats Kansliet. Googlemeetlänk 
sänds ut till ordinarie och ersättare  för det fall de ej har möjlighet att delta fysiskt. Anmälan 
om deltagande eller frånvaro meddelas till ordföranden.

14. Övriga frågor.
a. Detaljplan Törsjområdet: Naturskyddsföreningen har tidigare agerat för att 
planläggningen bör avbrytas med bakgrund av skydd av jordbruksmark och miljöpåverkan. 
Vid kommunfullmäktigemötet idag beslutades om återremiss. Beslut: Bevaka ärendets 
utveckling och fortsätta påverka beslutsfattare samt skapa opinion mot förslaget.
b. Former för ansökan av likvida medel.
Beslut: Jan och David J. utformar ett webbdokument som kretsarna kan använda när de 
söker aktivitetskopplade stöd. Styrelsen beslutar därefter om tilldelning. David J. meddelar 
kretsstyrelserna om möjligheten att söka stöd.
c. Beviljande av inkomna ansökningar.
Beslut: Natursnokarna har ansökt om 5000 kr för att inhandla 15 st. barnflytvästar. Ansökan
beviljas.
Beslut: Karlskogakretsen har fått nästan dubblerad hyra för sin lokal, ansöker om stöd för 
att klara hyran. Beviljas 5000 kr att gälla totalt för 2023.
Beslut: Naturevent Sixtorp har ansökt om 20000 kr i stöd för kolloverksamhet. Sökanden 
anmodas komma in med mer detaljerad ansökan innan styrelsen tar beslut.
d. Samverkansdag styrelse och anställd personal. 
Beslut: Arbetsplan: Henrik och Gösta arbetar vidare med det tidigare förslaget till 
arbetsplatsbeskrivningar. Behöver även samrådas med Värmlands länsförbund, därefter 
redovisning för styrelsen, därefter samråd med berörd personal, därefter styrelsebeslut.
e. Projektet Luften är fri är nu slutredovisat och höll sig inom sin budget. Den tidigare 
inlämnade ansökan om stöd från Hopajola kan därför dras tillbaka.
f. Ansökan om stöd från Regionen ska lämnas in, David J. och Jan ansvarar.

 g. David J. ställde frågan om ifall Länsförbundet kan prenumerera på digitala versioner av 
Nerikes allehanda och Dagens Nyheter. Beslut: David J. uppdras att ordna med 
prenumerationer.

Inga ytterligare övriga frågor fanns att behandla 

15. Mötets avslutande.  Henrik  tackar för deltagande och avslutar mötet. 

Vid protokollet: Mötesordförande: Justerare:

….............................. ….............................. …........................
Gösta Hedlund Henrik Werge Hanna Sjöberg
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Protokoll nr 13
Styrelsemöte Naturskyddsföreningens Länsförbund  i Örebro län,
Organisations nummer 875001-8205 


Plats: Föreningarnas hus, Örebro, Tisdag den 18 april 2023. 


Kallade: Jan Greve,  Hanna Sjöberg, Henrik Werge, Gösta Hedlund, Sara Hillersberg,
ersättare Arno Wilting, Gunnel Zenk 
Deltagande på plats: Henrik Werge, Jan Greve, Hanna Sjöberg, 
Deltagande digitalt: Gösta Hedlund samt fr.o.m. ärende 10 Sara Hillersberg
Anmält förhinder: Gunnel Zenk,  Arno Wilting
Deltagande personal: David Johansson


1. Öppnande mötet. Henrik öppnade mötet och hälsade alla välkomna


2. Val av mötesordförande. Till ordförande för mötet valdes Henrik.


3. Val av sekreterare för möte. Till sekreterare för möte valdes Gösta.
 


4. Val av protokolljusterare.  Till protokollsjusterare valdes Hanna


5. Godkännande av dagordning. 
Beslut: Dagordningen godkändes med några tillägg under övriga frågor.


6. Föregående protokoll. 
Beslut: Godkändes efter konstaterandet att protokoll från 20230222 märkt nr 2 skulle varit 
märkt med nr 11 och att protokoll från 20230402 märkt nr 13 skulle ha varit märkt nr 12.


7. Arbetsordning styrelsen. 
Beslut: Följande skrivningar arbetas in i arbetsordningen av sekreteraren:
1. Styrelsemöten ska hållas fysiskt på kansliet med möjlighet för för styrelsens medlemmar 
att även delta digitalt.
2. Om inget annat anges är mötesstart 17:30
3. Protokoll signeras digitalt via tjänsten ”min e-box”. Läggs in där av sekreteraren inom 5 
arbetsdagar från mötesdatum. Sekreteraren informerar justerare via e-post. Justerare 
informerar sekreterare när det är justerat. Sekreterare sänder protokollet via e-post till 
kommunikatör för publicering på hemsidan, kommunikatören ger en pappersutskrift för 
arkivering till administratören.


8. Studiefrämjandet
David J. rapporterade att det varit återkommande problem mellan kretsarna och 
Studiefrämjandet. Utgivna löften om stöd till kretsarna har ej infriats fullt ut.
Beslut: Kretsarna uppmanas att även pröva möjligheter att söka stöd från andra 
studieförbund. David J. får uppdraget att kommunicera detta till kretsstyrelserna.


9. Verksamhetsplanering.
David T. har beviljats förlängd tjänstledighet. Då hans pågående återvätningsprojekt är stort
med en budgetomslutning på 1,6 milj. så bedömer styrelsen det som viktigt att projektet ej 
stannar av.
Beslut: Henrik får i uppdrag att kontakta Jonas och undersöka om Jonas kan ta över 
projektet. Vid ett övertagande ska särskilt beaktas att överlämningen blir väl utförd så inte 
information tappas.


10. Datering av årshjulet. 
Beslut: David J. får i uppdrag att uppdatera årshjulet för 2023







11.  Val av digital arbetsplattform
Beslut: Google drive ska vara den plattform där dokument hålls tillgängliga för styrelse och 
personal. Google meet ska användas för digitala möten. 


12. Ekonomisk rapport.
Jan informerade att det finns för närvarande närmare 5 milj. i likvida medel i kassan och är 
inte  i närtid några större utbetalningar utöver det löpande. 
Beslut: Jan får i uppdrag att inventera vilka möjligheter till miljöetiska placeringar, ex. 
Ekobanken, som finns och även kan ge en ränteintäkt. Placeringen får ej innebära någon 
ekonomisk risk. Ska återkomma med förslag i närtid. Beslut om placering tas på ett extra 
digitalt styrelsemöte.


13. Mötesplan. Kommande möten planerades enligt följande:
Beslut: Kommande styrelsemöten  24 maj, 23 augusti, 20 september, 18 oktober, 15 
november, 13 december.  Om inget annat meddelas 17:30, plats Kansliet. Googlemeetlänk 
sänds ut till ordinarie och ersättare  för det fall de ej har möjlighet att delta fysiskt. Anmälan 
om deltagande eller frånvaro meddelas till ordföranden.


14. Övriga frågor.
a. Detaljplan Törsjområdet: Naturskyddsföreningen har tidigare agerat för att 
planläggningen bör avbrytas med bakgrund av skydd av jordbruksmark och miljöpåverkan. 
Vid kommunfullmäktigemötet idag beslutades om återremiss. Beslut: Bevaka ärendets 
utveckling och fortsätta påverka beslutsfattare samt skapa opinion mot förslaget.
b. Former för ansökan av likvida medel.
Beslut: Jan och David J. utformar ett webbdokument som kretsarna kan använda när de 
söker aktivitetskopplade stöd. Styrelsen beslutar därefter om tilldelning. David J. meddelar 
kretsstyrelserna om möjligheten att söka stöd.
c. Beviljande av inkomna ansökningar.
Beslut: Natursnokarna har ansökt om 5000 kr för att inhandla 15 st. barnflytvästar. Ansökan
beviljas.
Beslut: Karlskogakretsen har fått nästan dubblerad hyra för sin lokal, ansöker om stöd för 
att klara hyran. Beviljas 5000 kr att gälla totalt för 2023.
Beslut: Naturevent Sixtorp har ansökt om 20000 kr i stöd för kolloverksamhet. Sökanden 
anmodas komma in med mer detaljerad ansökan innan styrelsen tar beslut.
d. Samverkansdag styrelse och anställd personal. 
Beslut: Arbetsplan: Henrik och Gösta arbetar vidare med det tidigare förslaget till 
arbetsplatsbeskrivningar. Behöver även samrådas med Värmlands länsförbund, därefter 
redovisning för styrelsen, därefter samråd med berörd personal, därefter styrelsebeslut.
e. Projektet Luften är fri är nu slutredovisat och höll sig inom sin budget. Den tidigare 
inlämnade ansökan om stöd från Hopajola kan därför dras tillbaka.
f. Ansökan om stöd från Regionen ska lämnas in, David J. och Jan ansvarar.


 g. David J. ställde frågan om ifall Länsförbundet kan prenumerera på digitala versioner av 
Nerikes allehanda och Dagens Nyheter. Beslut: David J. uppdras att ordna med 
prenumerationer.


Inga ytterligare övriga frågor fanns att behandla 


15. Mötets avslutande.  Henrik  tackar för deltagande och avslutar mötet. 


Vid protokollet: Mötesordförande: Justerare:


….............................. ….............................. …........................
Gösta Hedlund Henrik Werge Hanna Sjöberg
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